

HKIB Office Renovation Notice 辦公室裝修告示

From now on until mid-May HKIB will undergo a renovation of our staff workspace to accommodate our future growth.

During this period, we want to assure you that most of our services will operate as usual. However, construction noise in the public areas of our premises is inevitable. We appreciate your understanding and apologise for any inconvenience caused.

Please be aware that some of our programmes, events, trainings and exams may be affected during the above renovation period. We will make the necessary adjustments not limited to change of venue and shifting to virtual classrooms. We will provide timely updates to all affected participants and try to minimise the impact to our Members and other stakeholders.

If you have any questions or concerns regarding the office renovation or the impact on specific events, please feel free to **contact** the Secretariat. We appreciate your patience and continued support as we strive to enhance our workspace.

由即日起至五月中旬,香港銀行學會將對員工的辦公室進行全面裝修,以應對未來學會的發展需求。

期間學會的大部分服務將照常運作,然而無可避免地在我們的公共區域內有機會出現施工噪音。對於可能造成的任何不便,我們深表歉意,並感謝您的理解。

在裝修期間,學會部分課程、培訓和考試可能會受到影響,或有需要進行必要的調整,包括改變場地和改為網上授課等等。我們將會及時向所有受影響的參與者提供更新,並致力將裝修對會員和其他持份者的影響降至最低。

如果您對學會今次裝修或者特定活動的影響有任何問題或疑慮,請隨時與我們<u>聯繫</u>。在學會致力提升工作環境其間,感謝您的耐心和持續支持。

